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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
  i Gammelstorp 2018-04-10. 
 
Närvarande: Lars Engdahl, Bertil Enarsson, Mathias Jäghagen, Sven Holgersson, 
Ronny Jönsson, Per Bertland, Bengt Viktorsson och Markus Svensson. 
Frånvarande: Tomas Hansson. 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till sekreterare för mötet valdes Sven Holgersson. 
 
§ 3  Till att justera dagens protokoll valdes Bengt Viktorsson. 
 
§ 4  Dagordningen godkändes. 
 
§ 5  Föregående protokoll från den 27/2 lästes upp och godkändes. 
 
§ 6  Konstituering av styrelsen: 
 a) Till vice ordförande valdes Bertil Enarsson. 
 b) Till sekreterare valdes Sven Holgersson. 
 c) Till kassör valdes Tomas Hansson. 
 d) Till vice sekreterare valdes Ronny Jönsson. 
 e) Till statistik- och rapportansvarig valdes Markus Svensson. 
 f) Till fastighetsansvariga valdes Per Bertland, Bertil Enarsson och 
  Mathias Jäghagen. 
 g) Till webbmaster valdes Markus Svensson. 
 h) Till administratör i Jaktvakt valdes Mathias Jäghagen och Markus Svensson. 
 i) Till aktivitets- och trivselansvarig valdes Bengt Viktorsson och Bertil Enarsson. 
 

§ 7  Val av firmatecknare: 
  Lars Engdahl 19610320-xxxx och Tomas Hansson 19710109-xxxx valdes, 
  att var och en för sig, äga rätt att teckna firman. 
 
§ 8  Reflektioner kring årsmötet. 

• Vid årsmötet, som hölls i Hasselstad bygdegård, närvarade fyrtiotalet  
personer och 19 jaktlag av 45 var representerade. 

• Med tanke på att jaktstarten på älg kom upp till diskussion och omröstning  
även i år, så återinförs punkten på föredragningslistan till kommande årsmöte. 

• Punkten i verksamhetsberättelsen som berör avskjutning och statistik för den 
gångna säsongen bör ges större utrymme på mötet. Jägarna är intresserade av 
viltstammarnas kondition. 

• Tankarna kring en ny avskjutningsmodell kunde ha presenterats skickligare. 
   
 

§ 9  Spillningsinventeringen kunde vid mötestillfället ej visa på några siffror eller 
  trender för den gångna vintern, då sista inventeringstillfället just hade passerats. 
   
§ 10  Skyddsjakten på kronvilt 

Den allmänna skyddsjakten på kronvilt har, vad styrelsen blivit informerad, givit 
en kalv i Silpinge. Hjortskador är rapporterade i Södra Bygget och Ettebro. 
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§ 11  Skötselplan älg. 
Planarbetet är igång men inväntar resultatet av årets spillningsinventering, samt 
arealen från Länsstyrelsen. 

 

§ 12  Skötselplan kronvilt 
Den treåriga skötselplanen för kronvilt förväntas se ut som den föregående 
treårsplanen, med fyra hjortar, fyra hindar och fyra kalvar. 

 
§ 13  Rapporter och skrivelser. 

ÄFO Mitt kommer att ha samrådsmöte den 24/4. Styrelsen har för avsikt att 
skicka fyra representanter. 

 
§ 14  Verksamhets- och mötesplan för 2018/2019. 
  17/4 Samrådsmöte, Gammelstorp. 
  8/5 Styrelsemöte, Gammelstorp. 
  22/5 Arbetsmöte ang. avskjutningsförslaget, Hasselstad. 
  17/7 Styrelsemöte, Gammelstorp. 
  7/8 Sommarträff, Gammelstorp. 
  14/8 Styrelsemöte, Gammelstorp. 
  11/9 Höstmöte, Möljeryd. 
  16/10 Styrelsemöte, Gammelstorp. 
  6/11 30-dagarsmöte, Gammelstorp. 
  4/12 Styrelsemöte, Gammelstorp. 
  8/1 Styrelsemöte, Gammelstorp. 
  19/2 Styrelsemöte, Gammelstorp. 
  19/3 Årsmöte, Hasselstad 
 
§ 15  Inför samrådsmötet. 

Styrelsen samlas kl. 18.00. Per ordnar projektor och Bengt och Bertil ordnar 
förtäring. 

 
§ 16  Övriga frågor. 
  Inga övriga frågor fanns att behandla. 
 

§ 17  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Bengt Viktorsson 

  
 

 Ordförande 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


